CASE No. 11
1201st meeting – 5 June 2014

Case against Italy
	Application
	Case
	Judgment of 
	Final on

	38433/09
	CENTRO EUROPA 7 S.R.L. ET DI STEFANO
	07/06/2012
	Grand Chamber


DH-DD(2013)391
Decisions
The Deputies

1.
noted that this case concerns deficiencies in the legislative framework introduced in Italy to re‑allocate frequencies in the television broadcasting sector, which prevented the applicant company from operating in this sector between 1999 and 2009;

2.
noted with concern that the Italian authorities have so far provided no information to the Committee on the measures taken or envisaged for the execution of this judgment and urged them to provide this information in the form of an action plan or an action report by 1 September 2014 at the latest. 

*
*
*
AFFAIRE N° 11

1201e réunion – 5 juin 2014
Affaire contre l’Italie
	Requête
	Affaire
	Arrêt du
	Définitif le

	38433/09
	CENTRO EUROPA 7 S.R.L. ET DI STEFANO
	07/06/2012
	Grand Chambre


DH-DD(2013)391
Décisions
Les Délégués

1.
relèvent que cette affaire concerne des déficiences du cadre législatif mis en place en Italie pour redistribuer des fréquences dans le secteur de la télédiffusion, déficiences qui ont empêché la société requérante de s’engager dans ce secteur entre 1999 et 2009 ; 
2.
notent avec préoccupation que les autorités italiennes n’ont à ce jour fourni au Comité aucune information sur les mesures prises ou envisagées pour l’exécution de l’arrêt et les invitent instamment à présenter cette information, sous forme de plan ou bilan d’action, pour le 1er septembre 2014 au plus tard. 
